
 

  

 

 

 
Dankjewel, BRUNO VANDEGINSTE 
  
Als twaalfjarige speler ben ik voor het eerst aangesloten in 1976 bij het toenmalige BT 
IJsboerke. Ik heb er de jeugdreeksen doorlopen en heel wat goede trainers gekend. De 
allerbeste herinnering bewaar ik aan Jean-Marie Hoefman, schitterend als mens én als 
pedagogische basket opleider. In het Sint-Amandscollege ben ik begonnen met het geven van 
trainingen op mijn  18e. Ik gaf er op woensdagnamiddag in het middelbaar schoolbasket en ik 
coachte de schoolploeg. Mijn eerste stappen als ploeg coach heb ik gezet in Olympos Marke 
waar ik één jaar de U14 training gegeven heb. Ook in Marke speelde ik, tijdens mijn hogere 
studies, drie jaar bij de fanion in derde provinciale. Ik trok daarheen omdat er bij BT Frisa 
slechts één fanionherenploeg was en dit op niveau van eerste klasse. Later speelde ik nog 
achtereenvolgens bij Kortrijk Sport en Nemea. 
 
Gedurende mijn veertigjarige coachingcarrière heb ik vooral met jeugdploegen gewerkt vanaf 
U12 tot de hoogste jeugdreeks, dit zowel op regionaal, provinciaal als landelijk niveau. Ik 
werkte voornamelijk met jongensploegen maar ook meisjesteams heb ik gecoacht. Na 
Olympos Marke was ik actief als jeugdtrainer bij de voorloper van Kortrijk Spurs namelijk BC 
Brandt, CB Kortrijk, Nemea, Kortrijk Sport CB en KBTK. 
 
Als fanioncoach debuteerde ik bij het toenmalige Nemea (4de nationale) als jongste coach in 
nationale. Ik was toen 29 jaar. Nadien coachte ik nog op fanionniveau, twee jaar bij Kortrijk 
Sport, toen waren we gestart in 2de provinciale en het jaar nadien promoveerden we al naar 
eerste provinciale. Met de dames van Kortrijk Sport in eerste landelijke hebben we 
vicekampioen gespeeld. Ondertussen was ik nog bij BT Waregem jeugdcoördinator en heb er 
meegewerkt aan de vorming van de provinciale selecties in West-Vlaanderen. De afgelopen 
twee seizoen nam ik met veel plezier de fanionheren F (4de provinciale) onder mijn vleugels 
bij de Spurs. 
 
Ik heb als coach vijfmaal de West-Vlaamse beker gewonnen, waaronder ook die met de 
Fanion dames. De mooiste overwinningen waren die van een team waarbij de spelers boven 
zichzelf uitstegen en een tandje bijstaken en nipt wonnen. Winnen als collectief is het 
mooiste in basketbal. Ik kon er best in opgaan, ook al ben ik van nature een rustige kerel, 
maar als coach leef je natuurlijk wel mee met je team. Maar winnen komt voor mij niet echt 
op de eerste plaats, het komt erop aan dat spelers maximale kansen krijgen om zich te 
ontwikkelen. Op het einde van het seizoen ben ik telkens blij om de progressie te zien van 
zowel de individuele spelers als van de ploeg. 
 
Ik ben heel tevreden over de rol die ik in de Kortrijkse fusie heb kunnen spelen. We mogen 
zeggen dat die echt geslaagd is en zo werden we de grootste club van Vlaanderen. We 
moeten wel waakzaam blijven dat er op elk niveau gebasket kan worden. Naast de 
topploegen dienen ook alle andere teams voldoende aandacht te krijgen. De achterban van 
een club op het hoogste niveau wordt voor een stuk gevormd door alle spelers die op lager 
niveau spelen. Ik heb dit seizoen tijdens de play-offs enkele matchen bijgewoond van Heren A 
en heb er telkens genoten van de positieve vibe. 



 

  

 

 

 
 
De middelen en de spelers zullen belangrijk zijn om de hoge ambities in BNXT League te 
bereiken. De Spurs worden meer dan ooit hét uithangbord voor basketbal in de streek en ook 
de samenwerking met omliggende clubs daarin is positief.   
 
Ik stop mijn engagement als coach maar blijf als ref en supporter actief. Als scheids heb je het 
voordeel dat je zelf kan bepalen wanneer je je beschikbaar stelt, als coach heb je een groter 
engagement. Arbitrage is iets wat ik twee jaar geleden opnieuw heb opgenomen. Lange tijd 
geleden, toen ik actief was in de nationale reeksen, ben ik ermee gestopt omdat ik coaching 
op de eerste plaats wilde zetten en beiden moeilijk combineerbaar waren. Nu is arbitrage 
voor mij vooral amusement, het geeft me voldoening en je blijft ook betrokken bij de 
basketwereld. Bijkomend voordeel is dat mij conditie op peil blijft.  
 
Dankbaar blik ik terug naar deze mooie basketperiode en ik kijk vol vertrouwen naar de 
toekomst. 
 
 
 


